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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi a minisztérium állásfoglalása a városi méhlegelők 
kialakításával kapcsolatban? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2021. június 28-án történt budapesti méhlegelő lekaszálásával kapcsolatban írok Önnek. Ön, mint
méhész,  nem  csak  felszólalt  a  városi  beporzók  ügyében,  de  még  a  minisztérium  erkélyére  is
méhcsaládot telepített.  Egyetérthetünk abban, hogy a beporzók, köztük a méhek számának évről
évre  való  drasztikus  csökkenése  aggodalomra  ad okot  világszerte  és  Magyarországon egyaránt.
Hiszen a beporzó rovarok számának kedvezőtlen változása közvetlenül hat a legtöbb gyümölcs- és
zöldségfélénk mennyiségére is. A fentiek alapján kiemelten fontossá válik a városban élő méhek
életkörülményeinek  javítása  is,  legyen  az  méhkaptár  a  minisztériumban  vagy  méhlegelő  a
Vadvirágos Budapest Program keretében. Ugyanakkor egy természetes méhlegelő kialakítása lassú
folyamat, a kaszálások ritkításával a méhbarát vadvirágok megjelenése sok esetben csak néhány év
elteltével várható,  ökológiai  haszna azonban már az első évben tagadhatatlan.  A fentiek alapján
mélységesen elszomorít a Fidelitas akciója, mert amellett, hogy elpusztítottak egy méhlegelőt, teret
engedtek gyomnövények, köztük a parlagfű megjelenésének és a terület kiszáradásának is. A fentiek
alapján kérem Miniszter Úr állásfoglalását:

- Mi a minisztérium állásfoglalása a városi méhlegelők kialakításával kapcsolatban?

- Tervezi-e meghonosítani a Vadvirágos Budapest Program keretében kialakott méhlegelőket 
országszerte?

- Milyen intézkedéseket tervez a beporzók és a méhek védelme érdekében a jövőben?

- Milyen szemléletformáló programok kialakítását tervezik a beporzók védelmével kapcsolatban?

Tisztelettel várom válaszát!


